
Pogled na organizicijo »Partizan*' v celjskem ukraju 
Naš lokalni časopis v premajhni meri ob-

ra\nava problematiko vseljudske organizacije 
za telesno vzgojo »Partizan«, ki bi morala biti 
vodilna sila pri telesni vzgoji naših delovnih 
ljudi v mestih in na podeželju. Da bi dobili 
•pogled v delo in probleme partizanske organi-
zacije v našem območju, smo se obrnili na tova-
riša Šega Franja, podpredsednika okrajne zveze 
Partizan v Celju, ki j e brez dvoma med naj-
marljivejšimi delavci v tej organizaciji . Na-
iemu dopisniku j e tov. Sega dal naslednje ml-
govore na postavljena vprašanja: 

KAKŠNO JE STANJE PARTIZANSKE 
ORGANIZACIJE V CELJU? 

V Cel ju imamo dve društvi Partizan, ki imata 
•krog 800 članstva. Brez dvoma po svojem delu 
prednjači daleč pred društvom v mestu Parti-
zan Cel je -Gaber je , ki j e v letošnjem letu po-
kazal veliko aktivnost. Neprekinjeno delo dru-
štva Partizan v Gaberju se j e odražalo v do-
stojni udeležbi pripadnikov na letošnjih jubi-
lejnih proslavah. V okviru proslave »25 let 
športa v Štorah« so izvedli v Storah kvalitetno 
telovadno akademijo, velik uspeh so pokazali 
tudi v Cel ju na večerni akademiji na Glaziji v 
l»očastitev občinskega praznika, z izvedbo šta-
fete od grobnice narodnih herojev v Cel ju do 
grobnice talcev v Frankolovem in z množično 
adeležbo na paradi celjskih športnikov in te-
lovadcev. Društvo si je poleg te aktivnosti^ z 
lastnimi močmi uredilo svo j dom in telovadišče, 
ki sta bila močno prizadeta po lanski poplavi. 
Struktura članstva v tem društvu j e vsekakor 
bo l j posrečena kot v sosednem Idruštvu v 
mestu. Partizan Cel je -Gaber je ima v svojih vr-
stah vkl jučeno mladino in pionirje iz indu-
strijskega dela mesta, na katere lahko računa 
vsak čas, dočim se društvo v mestu vse preveč 
omejuje le na di jaško mladino, ki se v času 
počitnic porazgubi na vse strani in zaradi tega 
prav v najugodnejši dobi za vadbo na prostem 

mi rednega dela v društvu. Društvo v mestu j e 
letos organiziralo dve taborjenj i za svo je član-
stvo na morju. Mislim pa, da preživl ja društvo 
T mestu nekakšno krizo, ki j e odraz še lanske 

nesreče, ko j e dobrih 6 mesecev bilo brez svo-
j ih prostorov — telovadnice, ki j o j e uničila 
poplava. 

Pereč problem za partizansko organizacijo v 
Celju pa predstavlja vaditeljski kader. V dru-
štvu Ceje-mesto j e ta kader v pretežni meri 
iz vrst prosvetnih delavcev, ki si v poletnih 
mesecih zaslužijo svo j odmor. V Gaberju so si 
z vaditelji nekoliko na bol jšem. Misliti pa bo 
treba pri obeh društvih na pomladitev vaditelj-
skega kadra. Mladinska organizacija bi nam 
morala pomagati reševati ta problem in zainte-
resirati za to delo delavsko mladino, ki bi j o 
šolali v vaditeljskih tečajih in j o usposabljati 
za ta poklic . 

Omeniti še moram izredno prizadevanje ce-
lotnega odbora Partizana Celje-mesto pri grad-
nji novega telovadišča v Kersnikovi ulici, ki 
je pa žal zaradi pomanjkanja finančnih sred-
stev ostalo doslej še nedograjeno. 

Atletika 

FINALE ZVEZNE ATLETSKE LIGE V CELJU 
Prihodnjo soboto in nedeljo bo v Cel ju naj-

zanimivejša atletska prireditev v državi — f i -
nale zvezne atletske lige. Na tej prireditvi bodo 
abrane najbol jše atletske ekipe iz Jugoslavije, 
ki bodo v medsebojnih borbah rešile vprašanje, 
kateri pripada najvišji naslov v državi — naslov 
mošt\enega prvaka P'LRJ. V Cel ju bodo zbrani 
Tsi jugoslovanski državni rekorderji in repre-
zentuuti. ki bodo tokrat kot člani društvenih 
ekip pokazali vse svoje sposobnosti in znanje. 
Posebnost tekmovanja je prav v tem, da ne 
odloča vrstni red ekip več je število boljših 
mest. Tu gre za kvalitetne storitve slehernega 
tekmovalca, ki se preračunajo po mnogobojskih 
tablicah v točke. Prav v tem je največja draž 
tega tekmovanja, ker dejansko prikaže kvali-
tetno raven posameznih nastopajočih ekip. Zato 
si bo sleherni tekmovalec prizadeval doseči naj -
bol jši rezultat v posameznih disciplinah. Borba 
za vrstni red posameznih ekip bo potemtakem 
izredno zanimiva. Tekmovanje obsega kar 20 
disciplin ali kratko — kompleten olimpijski 
program. Letos so se v finale plasirale naslednje 
nioške ekipe: Crvena zvezda in Partizan iž Beo-
grada, Vojvodina iz Novega Sada, Diiiamo iz 
Zagreba, iz Slovenije pa ZAK Ljubl jana in A D 
Kladivar. Kdo bo najboljši? To vprašanje bosta 
rt-Sila med seboj beograjska zastopnika Partizan 
in Crvena zvezda, ki se zadnja leta menjujeta 
T vodstvu. Naš celjski Kladivar bo branil svoje 
častno tretje mesto v državi, ki ga ima v svojih 
rokah že dolga leta. Kakšen bo vrstni red osta-
lih treh ekip, bo pokazalo tekmovanje samo. 
Sicer pu so t\i(ii v atletiki presenečenja možna. 
Počakajnu) do tekmovanja samega! Za Celjane 
bo pač užitek opazovati na tej priredivti vso 
jugoslovansko atletsko elito, med njimi Mugošo, 
l .orgerja, (^ubijana, Stritofa, Radišiča, MUova-

oviča, Trifuiioviča, Saboloviča, Grujiča, Krivo-
kapiča, Cnlarja itd. Tu ne ' sm«mo pozabiti še 
na izbrane cel jske atlete — poleg Lorgerja 
državne reprezentante Ziipančiča, Vipotnika, 
brata Kopitarja in druge, ki bodo odločno p o ^ 
segli v borbo z ostalimi reprezentanti. Pričaku-
jemo lahko, da bodo na tej prireditvi dosežen^ 
tudi republiški in državni rekordi, saj so atleti 
T izvrstni formi. Atletski stadion bo za to pri-
reditev sprenumil svoj obraz. Prireditelj AD 
Kladivar ima že sedaj polne roke dela, saj bo 
T Cel je prišlo okrog 180 atletov, poleg njih pa 
Ba stotine navijačev iz Beograda, Zagreba in 
Ljubljane. Prepričani smo lahko, da bodo tudi 
( 'el jani z bližnjo okolico prihiteli na to prire-
ditev in spodbujali svoje predstavnike z žel jo , 
da bi v družbi izbrancev dosegli častno mesto. 

NOVI USPEHI CELJSKIH ATLETOV 
Pretekli teden so »naSi atleti nastopili na 

državnem prvenstvu — ženske v Senti, moški 
pa v Sarajevu. V Senti j e bila več ja >bera< za 
Celjane, saj so dekleta priborila Celju kar tri 

aslove državnih prvakov. Sikovčeva je^ pre-
magala v teku na 100 m stalno članico državne 
reprezentance Babovičevo in s tem ponovno po-
trdila, da ASAJ ne bo mogel več mimo njenega 
imena ob sestavi državne reprezentance. Sikov-
ževa j c poleg državne prvakinje na 100 m s 
žasom n.O postala tudi prvakinja na 200 m s 
žnsom 26,5! To je vsekakor izreden uspeh talen-
tirane atletinje Kladivarja, ki je šele pred 
kratkim prišla v vrste aktivnih atletinj. Nič 
manjši uspeh ni dosegla Slamnikova z zmago 
•a 800 m, k jer je ponovno dosegla kvaliteten 
rezultat 2:18,8! Ostale članice Kladivarja so na 
državnem prvenstvu dosegle naslednja mesta in 
rezultate: Petauerjeva 3. mesto na 100 m s 13,6, 
3. mesto na 80 m zapreke z 12,4, Grabarjeva 
2. mesto na 800 m z 2:29,4, Majcnova 2. mesto 
T skoku v daljno s 5,02, Celesnikova 2. mesto 

V metu krogle z 11,51 in 3. mesto v metu diska 
a 39,27 ter štafeta 4 X 100 m (Šikovec, Petauer, 
Jager in Majcen) 2. mesto s 50,4, kar predstavlja 
Bov društveni rekord LRS. 

Moški niso prinesli iz Sarajeva domov nobe-
ega naslova državnega prvaka, saj na pot niso 

ili zaradi poškodb in izpitov Lorger, Vipotnik, 
/npančič . Gole itd. Od vseh j e vsekakor na jbo l j 
presenetil mladi Lešek, ki je s palico preskočil 
višino 4 metre in s tem postavil nov slovenski 
rekord. S tem izvrstnim rezultatom se je uvrstil 

a 2. mesto v državi na tem tekmovanju. Ko-
pitar Jože je ponovno izbolj.šal svoj slovenski 
rekord v metu kopja z metom 63,93 m, s čimer 
sc j e uvrstil na f̂ . mesto, njegov brat Marijan 

te bil na 400 m zapreke drugi s 55,4, Kovač j e 
lil na visokih ovirah tretji s 15,6, Kralj pa na 

800 m peti. Čeprav brez priborjenih najvišjih 
•aslovov smo lahko zadovoljni tudi z uspehom 
atletov v Sarajevu, saj sta kar dva atleta po-
stavila nova slovenska rekorda. 

VIPOTNIK IN CELEŠNIKOVA NA DUNAJU 
V nedel jo nastopata na velikem mednarodnem 

atletskem tekmovanju na Dunaju tudi dva 
člana cel jskega Kladivarja — Vipotnik in Ce-
lešnikova, prvi v teku na eno mil jo , druga pa 

v metu diska. 

KAKO JE S KVALITETO V VAJAH 
NA ORODJU? 

Cel je je prva leta po osvoboditvi dalo 4 dr-
žavne reprezentante v vajah na orodju — tov. 
Grilca, Zorkovo, Keršičevo in Leškovo. Sedaj pa 
že dolga leta ne pridemo na zeleno vejo . Mnogo 
so obetali mladinci Veber Tine, Savodnik Lojze 
in Travner Franjo, ki so dosegli v državnem 
merilu najvišja mesta, vsi trije pa ne trenirajo 
resno in le tu in tam zahajajo v telovadnico. 
To j e pa o<lločuo premalo za vrhunske storitve. 
\ društvu Cel je -Gaber je raste mliid kader 
sposobnih orodnih telovadcev, ki bo z leti, če 
bo vztrajno vadil in imel železno vol jo , lahko 
dosegel jugoslovanski vrh. V mestu zaenkrat 
ni nekih izrazitih talentov. V obeh društvih tudi 
ni dobrih telovadk v vajah na orodju, bd ka-
terih bi lahko pričakovali vrhunske storitve. 
Mnenja sem, da bo treba v tej športni panogi 
pričeti znova, in to pri najmlajših, kjer jih bo 
treba najpre j navdušiti za to aktivnost in jih 
nato z leti usmerjati v tekmovalnost. 

KAKŠNO JE STANJE NA PODEŽELJU? 
Zelo različno. Kot primer dobrih društev, ki 

kažejo dejavnost skozi vse leto in zadoste de-
lovnemu načrtu Partizana, bi naštel Goniilsko, 
Polzelo, Konjice, Laško, Rogaško Slatino, Škof-
j o vas in Petrovče. Vsa druga društva kažejo 
več ali manj le enostransko dejavnost, pa tudi 
njihovo delo ni nepretrgano. Nekje se navdu-
šuje jo za atletiko, drugje zopet za odbo jko in 
druge športne igre. Smatram, da j e društvo 
Gomilsko od vseh najbol jše, ker tu po jmuje jo 
vadbo na jbo l j vsestransko. V svoj vadbeni pro-
gram vk l juču je jo tudi športno aktivnost, ki pa 
ne gre v škodo splošni vadbi. Njihove prire-
ditve, tekmovanja in nastopi potr ju je jo moje 
mnenje. Društvo j e tudi v vseh drugih ozirih 
na višini, politično zrelo in j e vodilno v tem 
kraju. Celotno prebivalstvo j e tesno povezano 
s tem društvom, članstvo pa j e med seboj kot 
ena družina. 

Vzroke za slabo dejavnost nekaterih društev 
na terenu j e iskati v slabih vodstvih in v ve-
likem pomanjkanju predanih vaditeljev, ki tudi 
na podeželju predstavl jajo naš najtežji pro-
blem. 

ALI USTANAVLJAJO NA TERENU NOVA 
DRUŠTVA PARTIZAN? 

Za ustanavljanje novih društev Partizan j c 
potrebna gotova iniciativa merodajnih činiteljev. 
Imamo vrsto večjih krajev, k jer še nimamo 
osnovne organizacije za telesno vzgojo (Štore, 
Vitanje, Zabukovca, Ponikva itd.). Okrajna zve-
za Partizan v Cel ju vlaga premalo naporov v 
tej smeri in se preveč spušča le v izvajanje 
letnega načrta dela in tekmovanj. Na drugi 
stroni me preseneča zelo majhen interes večj ih 
krajev po ustanovitvi takšnega društva, l o 
vse kaže nizko stopnjo telesne kulture pri na-
ših l judeh in premajhno vrednotenje telesne 
vzgoje od merodajnih krajevnih činiteljev. Pri 
tem delu bi vidno vlogo lahko odigralo naše 
učiteljstvo, nič manjšo pa tudi mladinska orga-
nizacija ter ostali faktorji , katerih skrb j e 
zdrava rast naših mladih pokolenj . Naša okraj -
na zveza Partizan bo morala vprašanje ustanav-
l janja osnovnih organizacij na vasi reševati v 
tesnejši povezanosti z okrajnimi vodstvi mla-
dinske organizacije, SZDL in sindikati. 

(Nadaljevanje sledi) 

Nogomet 

PRESENEČENJE V MARIBORU 
Kladivar j e izkoristil zadnjo prosto nedeljo 

za nastop proti Braniku v Mariboru, k jer j e 
presenetil vse gledalce s svojo izvrstno igro. 
Celjani so zasluženo zmagali s 4:2 (1:1). Zmaga 
je bila plod smiselne in požrtvovalne igre ce-
lotnega moštva. Strelci za Cel je so bili : Ma-
rinček 2, Posinek in Rojnik. 

V NEDELJO - BORBA ZA TOČKE! 
Kladivar prične v nedeljo s prvenstvenim tek-

movanjem v novi hrvatsko-slovenski ligi. Za 
nasprotnika bo imel v prvem kolu moštvo Brat-
stva iz Hrastnika, ki ga ni prav nič podcenje-
vati. V spominu j e še vsem gledalcem težak 
poraz Kladivarja z istim nasprotnikom na Gla-
ziji v prijateljski tekmi v preteklem letu — 1:5. 
Zato bi bilo odveč vsako precenjevanje svojih 
sil, kl jub blesteči zmagi proti Braniku v Mari-
boru! Poleg točk j e Kladivarju potrebna dobra 
goldifcrenca, ki j e bila v preteklem letu na-
naravnost katastrofalna. Vsekakor se bo treba 
že kar v prvem kolu resno spoprijeti, če bo 
Kladivar hotel v novem tekmovanju doseči bo l j 
častno mesto. Drugo nedeljo ga čaka srečanje 
z Rudarjem v Trbovl jah, nakar bomo 18. t. m. 
imeli v Celju v gostih izvrstno nogometno mo-
štvo iz Maribora. Poleg že omejenih moštev 
bodo v novi ligi še sodelovali: Sobota in Nafta 
iz Slovenije ter Tekstilac in Sloboda iz Vara-
ždina, Tekstilac iz Oroslavlja, Jedinstvo iz 
Cakovca, Mladost iz Zaboka in Zagorac iz Kra-
pine. Skupno nastopa v novi ligi 12 moštev. 
Kvalitetno raven nekaterih moštev iz varaždin-
ske podzveze v Celju že poznamo —• obe moštvi 
iz Varaždina bosta trd oreh vsakemu sloven-
skemu udeležencu, nič manjŠ'i pa tudi Jedinstvo 
iz Cakovca ter Tekstilac iz Oroslavlja. Kakšna 
j e kvaliteta ostalih moštev, bomo imeli priliko 
še spoznati v teku letošnje jeseni, ko bomo od 
nedelje do nedelje prisostvovali nastopom iz-
branih nogometašev. — Kladivarju želimo ob 
vstopu v novo ligo uspešno pot! 

V nedeljo prične nogometni ples za točke tudi 
v mariborsko-celjski skupini, v kateri nastopajo 
naši bližnji znanci ZŠD Celje , Kovinar Store in 
iludar Velenje. V prvem kolu gredo Celjani po 
kostanj v Ptuj, v Storah pa se bosta spoprijela 
že stara rivala — Kovinar in Rudar iz Velenja. 
Tudi ta liga j e zanimiva, v n je j pa sodeluje 
10 moštev, od teh 6 bivših udeležencev vzhodne 
slovenske lige in štirje novinci, od teh Cel je 
in Brežice iz CNP. 

Boks 

MARIBOR : HEROS (Regensburg) — 11:7 
Dvorana Narodnega doma je bila v nedeljo 

premajhna, da bi lahko sprejela številne gle-
dalce, ki so komaj čakali na mednarodni boks-
match. V Celju pač nimamo prireditev te vrste, 
zato je zanimanje za nedeljsko prireditev bilo 
tem večje . Vsega j e nastopilo 9 parov v raznih 
kategorijah, razen poltežke — pač v vseh, ki so 
predpisane za podobna tekmovanja. Posamezne 
borbe niso bile na visoki kvalitetni ravni, kl jub 
temu pa so gledalci bili kar zadovoljni. Morda 
zaradi zmage Mariborčanov, za katere so vneto 
navijali. In res — to zmago so si Mariborčani 
tudi pošteno zaslužili, saj so izgubili le tri dvo-
boje , eden j e ostal neodločen, kar 5 pa so jih 
odločili v svojo korist. Brez dvoma je bila od 
vseh borb najlepša v peresnolahki kategoriji 
med Vitičem in Liebenom, ki j o j e Mariborčan 
odločil po točkah v svojo korist. Zmago Mari-
borčanom so še priborili Meško, Hauptman, 
Bulabašič in Damjanovič, v welter kategoriji pa 
j e Pejačič dosegel neodločen izid. 

Jahanje 

USPEH CELJSKIH TEKMOVALCEV 
Pred dnevi sta člana Kluba za konjski šport 

»Savinja« iz Celja, tov. Peter Cetina in Herman, 
nastopila v Mariboru, k jer sta na galopsko-
preponski progi na 2000 m med devetimi tekmo-
valci dosegla 1. in 2. mesto. Zmagovalec j e bil 
Herman na žrebcu Jaltan, Cetina pa drugi na 
žrebcu Adem. Dvojna zmaga Cel janov pred-
stavlja lep uspeh Kluba za konjski šport »Sa-
vinja« v Celju. 

ŠPORTNI SPORED: 
2., 3. in 4. septembra — prvenstvo grafičarjev 

Slovenije v športnih igrah: odbojka 3. IX. od 
14. ure v Mestnem parku, nogomet 4. IX. od 
8. ure na Glaziji . 

Nedelja, 4. IX. ob 16. uri na Glaziji — prvenstve-
na nogometna tekma hrvatsko-slovenske lige 
BRAT.STVO (Hrastnik) : KLADIVAR. 

Vidni uspehi eeljske ^^Svobode^^ 
Celjska »Svoboda« s svojim delom že 

dokazuje, da je že preko začetnih or-
ganizacijskih težav in ozkega zaprtega 
okvira. S pestro vsebino svojega dela 
je usmerjala kulturno-prosvetno živ-
ljenje delovnega ljudstva v Celju. 
Ravno zaradi množičnega dela je bila 
izbira sil veliko večja in prav zaradi 
tega večjega števila sodelavcev more 
»Svoboda« svoje delo čimbolj izpolnje-
vati. 

Ce hočemo na kratko odgovoriti, v 
kakšnih pogojih je naša »Svoboda« de-
lela in dela, moramo najprej razčle-
niti delovanje društva na dva dela. 

Prvi del naše kulturno-prosvetne de-
javnosti je izobraževalni del. Izobra-
ževalno delo, knjižnica, predavanja in 
ideološki tečaji so predstavljali za naše 
društvo težak problem, ki smo se ga 
morali resno lotiti in pametno rešiti,'da 
smo zagotovili uspešen in nenehen raz-
voj. Ne moremo dopustiti, da bi raz-
gledanost in zavest našega delovjiega 
človeka zaostajala za razvojem naših 
materialnih sil. Izobraževalnemu delu 
moramo posvetiti vso skrb,, pozornost 
lin vsa naša izkustva. Naša prvenstvena 
naloga je bila najti način in obliko 
dela, ki bi odgovarjala potrebam raz-
gledanosti in znanja naših ljudi in na-
zadnje tudi prostorom, ki jih imamo 
trenutno na razpolago. 

Za sestavo učnega načrta, ki je pri 
takem delu nujno potreben, smo zbrali 
najbolj izkušene ljudi iz vrst inteli-
gence in našega članstva. Na ta način 
smo imeli res lep uspeh. Dva ideološka 
tečaja je obiskovalo 58 naših članov, 
od tega 38 delavcev, 6 nameščencev in 
14 mladincev. Za predavatelje smo pri-
tegnili prof. Grobelnika, prof. Stanteta 
in ostale predavatelje Ljudske univer-
ze. Za uspeh se moramo pa zahvaliti 
tudi sindikalnim organizacijam TEP, 
Cinkarne, terenskii organizaciji ZK Ga-
ber je in METKI, ki so nam priskočili 
na pomoč. 

Pri odločnem koraku, ki ga bomo 
storili v bodoče na polju zavestnega 
izobraževanja našega delovnega člove-
ka, pa ne bomo pozabili na izredno 
važne pripomočke izobraževanja, kakor 
Sv. knjige, gledališke predstave, raz-
lične razstave, kar vse pripomore in 
prispeva k uspehu. Lepo okusno pri-
rejena razstava knjig bo gotovo dvig-
nila voljo do čitanja in tudi nakupa 
knjig. 

Drugi del dejavnosti našega društva 
je pa kulturno umetniška. Tudi tu smo 
v tem letu dosegli izredno lepe uspehe. 
Bogat spored prireditev, ki smo jih 
imeli, nam priča,^ da so bili naši pevci 
izredno marljivi. V Celju je bilo precej 
pomembnih prireditev, pri katerih je 
delovalo naše /društvo kot celota. Sa-
mostojni nastopi, kakor tudi sodelova-
nje s pevci štorske »Svobode« pri več-
jih prireditvah, so posledica vztrajnega 
in pridnega dela naših članov. Naj 
omenim samo to, da je naš pevski zbor 
imel letos 54 nastopov, a ženski zbor 
nad 24 nastopov. Najlepši je bil vse-
kakor takrat, ko smo praznovali 35. 
obletnico ustanWitve »Svobode« in 10. 
obletnico osvoboditve v Mestnem parku. 

Potrebno je omeniti v tem delu za-
misel, ki smo jo izvedli v počastitev 
10. obletnice osvoboditve, da smo zdru-
žili moška zbora celjske in štorske 
»Svobode« ter tako zmogli s 54 pevci 
uspešno turnejo po bratskih republi-
kah Bosni in Hrvatski; obiskali'pa smo 
tudi vse večje delavske centre kakor: 
Sisak, Banjo Luko, Jajce, Travnik, Ze-
nico in Tuzlo. Na enotedenski turneji 
smo priredili po mestih in kolektivih 
8 uspelih koncertov. In najboljši kri-
tiki so nas ocenili kot soliden pevski 
zbor z izvežbanimi glasovi. Na ta način 
smo navezali tudi najtesnejše stike s 
kolektivi bratskih republik. Sprejemi, 
ki so nam juh priredili,, so bili eni iz-
med najlepših, kar so jih doživeli naši 
pevci. 

Pri vsem tem moramo še poudarili, 
da smo naleteli na vsestransko razu-
mevanje in pomoč naših največjih ko-
lektivov, ki so nam pomagali, da sm* 
lahko izvedli to turnejo. Ob tej priliki 
ne smemo pozabiti tudi pomoči, ki s ^ 
nam jo nudila Okrajni sindikalni svet 
in občinski komite ZKS Celje. 

Tudi pri dramatskem delu smo imeli 
uspehe, vendar v manjši meri, ker nas 
ovirajo prostori, ki so neprimerni, saj 
tako rekoč vsi naši odseki delajo v 
eni sami sobici. Želeli smo, da bi pro-
store razširili, toda nam ni uspelo. V 
bodoče pa bodo morali merodajni na to 
polagati večjo pozornost, saj se kul-
turna dejavnost, ne bo mogla več uspeš-
no širiti, če ne bodo zgradili v Celju 
novega kulturnega doma. Kljub po-
manjkanju prostorov pa je dramatska 
sekcija priredila dve predstavi, a na« 
odsek Zagrad-Pečovnik 4 predstave, d« 
konca leta pa nameravamo uprizoriti 
še dve. 

Naše društvo bi najbrž želo še večje 
uspehe, če ga ne bi doletela lani težka 
nesreča ob priliki poplave. Komaj sn» 
si uredili knjižnico, in sicer s težkumi 
denarnimi izdatki, nam je bila uničena. 
Na ta način je bilo za precej časa vsak« 
delo na tem polju ustavljeno. Kljub 
vsemu smo danes uspeli obnoviti knjiž-
nico in nabaviti nove knjige, tako da 
danes razpolagamo že z nad 4000 knji-
gami. Delavci pa smo v kratkem času 
zbrali. 380 novih čitateljev in članoT 
knjižnice. Vse to nam dokazuje, da je 
naše delo plodno in uspešno. 

Kot tretje naj omenim organizacij* 
našega društvenega dela. Organizacija 
utrditve odsekov se nam je zdela iz-
redno važno poglavje, zato smo temu 
posvetili tudi največjo skrb. Odseki 
morajo imeti res dobre :n sposobne 
odbore, da lahko rešujejo vse svoje 
delo. Na ta način je dana možnost, 
da upravni odbor, ki predstavlja ce-
loto društva, lahko vodi skrb za dru-
štvo in usmerja delo, da je kvalitetna 
in na primerni višini. 

Ne smemo se pa zadovoljiti z uspehi, 
ki smo jih dosegli; še vedno smo pre-
malo storili, posebno velja to za število 
članstva. Ce upoštevamo, da imamo T 
Celju 15 tovarn in industrijskih obra-
tov, v katerih je zaposlenih preko 
16.000 delavcev,, je število članstva, ki 
znaša 1010, še vedno premajhno. Orga-
nizacije v delovnih kolektivih in na 
terenu bi se morale zavedati, da je 
»Svoboda« kulturno-prosvetna organi-
zacija delavskega razreda in kot taka 
last vseh delovnih ljudi. Zato je po-
trebno, da bi v tem pogledu organiza-
cije več storile in pomagale včlanje-
vati delavstvo v to organizicajo. Kajti 
le tako bomo lahko rekli, da smo do-
segli svoj cilj. 

L . L . 

Lepo je v naši domovini biti mlad 
v majhnem zalivu sinjega Jadrana 

leži vasica Bakarac, ki nudi celjskim 
otrokom lepe in sončne počitnice. Res-
nica je, da je tukaj burja precej ostra 
in zelo trdovratno zavija v tem ĵ alivu, 
v e n d ^ p ^ t o ne moti našega razpolo-
ženja. Tukaj sedaj uživa tritedenske 
počitnice 80 otrok zadnje celjske iz-
mene. 

Že takrat, ko smo se vozili proti 
Reki, so otroci postajali nestrpni, saj 
večina še nikoli ni videla morja. Tako 
pravi neka četrtošolka: »Moje sanje in 
želje so se spremenile v resnično do-
živetje; videla sem prvič morje in v 
njem zaplavala.« V Bakarcu se je bilo 
treba najprej navaditi na način živ-
ljenja v domu. Zjutraj najprej telo-
vadijo, nato pospravijo sobe in se i z -
stavijo v zbor, kjer zvedo za dnevni 

red. Najlepša del svojega časa prežive 
v kopališču, kjer se neplavači pod vod-
stvom vzgojitelja uče tudi plavanja. 
Imajo tudi svoj čoln, žogo itd. Potem 
sledi malica in po igrah res izdatno 
kosilo. Za tem je obvezno spanje in 
proti večeru kopanje ali sprehodi v 
bližnjo okolico. Obiskali smo že Ba-
kar, Kraljevico, najlepši pa je bil izlet 
na Rab. Po večerji se otroci spet igrajo 
v parku ali pa šahirajo,, pišejo in si 
pripovedujejo razna doživetja. 

Ko gledamo te srečne in razigrane 
otroke, smo z njimi vred resnično hva-
ležni celjski občini, ki jim je omogočila 
nekaj res lepih in nepozabnih dni. 

VLOMILEC DOMA 

Se enkrat pridi tako pozno domov 
pa te zaklenem ven. 

TEČAJ 
ESPERANTA 

zaradi pomanjkanja prostora 
v tej številki odpade 

Košarka 

V nedeljo se j e pričel drugi del prvenstva 
Slovenije v košarki. Ob tej priliki so mladi 
košarkarji >Kovinarja< iz Štor nastopili proti 
»Partizanu< v Postojni. Čeprav so nastopili na 
tujem igrišču in oslabljeni po svojih igralcih, 
od katerih so posebno pogrešali igralca Lešeka, 
ki je bil na državnem prvenstvu atletike v 
Sarajevu, so uspešno porazili svojega nasprot-
nika. Po hitri in tehnični igri posebno v prvem 
polčasu so igralci »Kovinarjaf dosegli rezultat 
73:57 (48:29). 

Plavanje 

PREKO 100 TEKMOVALCEV IN TEKMOVALK 
NA OKRAJNIH PLAVALNIH TEKMAH 

»PARTIZANA« CELJE 

se je udeležilo v nedeljo, 28. avgusta v zdravi-
liškem bazenu v Rogaški Slatini. Tekem so se 
udeležila samo društva Konjice, Cel je , Prebold, 
Rimske Toplice in Rogaška Slatina. Prehodni 
pokal za moške si je osvoji lo Cel je , za ženske 
pa drugi* Konjice. »Partizan« Rogaška Slatina 
j e podaril krasen pokal v trajno last naj-
močnejši ekipi >Partizanu€ Konjice. 

V nedel jo , dne 4. t. m. bo prvenstvena tekma 
slovenske lige za ženske med ekipo »Maribor« 
iz Maribora in ZŠD Cel je ob 17. uri na igrišču 
1. gimnazije v Cel ju. 

O B J A V E I N O G L A S I 
POUK NA I. GIMNAZIJI V CELJU 

V sporazumu s sekretariatom SPK LRS se za-
radi mature v jesenskem roku začenja pouk na 
L gimnaziji dne 10. septembra ob 8. uri z jutraj . 

POUK NA OSNOVNIH ŠOLAH V CELJU 
Osnovne šole v Cel ju prično s poukom dne 

6. septembra. Pričetek pouka na novi šoli na 
Polulah pa bo pravočasno javl jen. 

VPISOVANJE 
•v vse razrede Vajenske šole raznih strok L, 
Ljubljanska cesta 23, bo v ponedeljek, dne 
9. septembra 1955 od 8. do 12. ure. 

Upraviteljstvo. 

L i ; i ( ) S O N Č N O K N O S O B N O S T A N O V A N J E 
(soba in kuhinja) v centru z a m e n j a m za dvo-
sobno ali enosobno s kabinetom. Naslov v 
upravi lista. 

ML.AD UČITELJ išče sobo in da nagrado tri 
tisoč dinarjev osebi , ki m u j o preskrbi . — 

Naslov v upravi lista. 
Z A M E N J A M sobo in kuhinjo v . okolici za sobo. 

in formaci je : Prekrat Rezi, T k a l s k a 15. 

PRODAM trodcino omaro z ogledalom. Vrtovec, 
Tkalska 14. 

U( ;ODNO PRODAM parcelo, primerno za ai-
davo. v Arelinu. Vprašati pri gostilni^ Kaš, 
Arclin. 

PRODAM enostanovanjsko hišo (45 arov zest-
Ije) v Savinjski dolini. Naslov v upravi lista. 

] ' iU)DAM posestvo po ugodni ceni (8 ha zemlje) . 
Podkoritnik Franc, Zg. Rečica 139, Laško. 

POCENI PRODAM močno pisalno mizo. Naslov 
v upravi lista. 

PRODAM v mestu lokal — zidani kiosk. Naslor 
v upravi lista. 

KUPIMO železno blagajno (Wertheim). P R O D A -
MO tovorni avto (Betford), nosilnost 3 toae. 
Naslov v upravi lista. 

PIANINO nujno potrebujem na posodo za 1* 
mesecev i)ro1i odškodnini. Naslov v upra*! 
lista. 

C;OSPODINjSKO POMOCNICO sprejme manjša 
mirna družina za 7 ur dnevno (za dopoldanski 
čas). Naslov v upravi lista. 

( .OSPODINjSkO POMOCNICO, samostojno i » 
zauesljivo, sprejme takoj mirna štiričlanska 
družina. Ponudbe poslati na upravo lista pod 
, Poštena«. 

f I'KK l,i("lJJEM neresnične izjave, ki sem jik 
izrekla o Pavelič Veri dne 17. VIII. 1955. — 
Lojzka Pcrtinač, Teharje. 

NEDELJSKA ZDRAVNIŠKA DEŽURNA SLUŽBA 
Dne 4. 9. 1955: dr. Cerin Jože, Cel je , Cankar-

jeva ulica 9. 
Nedeljska zdravniška dežurna služba traja 

sobote od 18. ure dalje do ponedel jka do 8. » r * 
zjutraj. 

M E S T N O G L E D A L I Š Č E C E L J E 
Sobota, 3. septembra 1955 ob 20 — Forst^r: 

SIVEC - Gostovanje v Vojniku 
Nedelja, 4. septembra 195 ob 15 — Forst^r: 

SIVEC - Gostovanje v Vojniku 

C E L J S K O G L E D A L I Š Č I 
razpisuje abonma za sezono 1955-5i 

Abonentom se ponuja jo v razmerju s pri-
ložnostnimi obiskovalci še nove ugodnosti: v e l j i 
popust (10 % namesto dosedanjih 5) in možnost 
plačevanja v treh obrokih. 

Razpisani abonentski redi: PREMIERSII, 
TOREK, ČETRTEK, SOBOTA (po globoko mi -
žanih cenah), NEDELJA (popoldanski), SRED-
NJEŠOLSKI (po najnižjih enotnih cenah). 

Vpisovanje za stare abonente od 5. do 11. I I . , 
za nove od 12. do 18. IX. 1955 pri dnevni bla-
gajni (glavni vhod v gledališko poslopje) od K . 
do 18. nre, ob nedeljah od 10,30 do 12. ure. — 
Starim abonentom se hranijo dosedanji sedeii 
do nedelje, 11. IX. 1955 do 12. ure. 

Uprav«. 

K I N O 
KINO UNION, CELJE 

Od 2. do 6. 9. 1955: >ARENA POGUMNIH« — 
ruski barvni film 

Od 7. do 10. 9. 1955: »PESEM Z ULICE« — 
italijanski film 

Predstave dnevno ob 18. in 20. uri, ob nedeljal« 
ob 16., 18. in 20. uri. 

KINO DOM, CELJE 

Od 31. do 4. 9. 1955: »RAZBOJNIK« — 
brazilski film 

Nedelja, 4. septembra: 
10.00 Za prijetno nedeljsko dopoldne igra 

kvintet »Štirje in eden« iz Celja 
10,15 Ivan Cankar: Jakobovo hudodelstvo 

— Interpretira Nada Božičeva — 
Literarna oddaja 

10.30 Franz von Suppe: Lepa Galatea. 
ouvertura; Jolly Robberts, ouver-
tura; izvaja bavarski simfonični 
orkester pod vodstvom Kurta 
Graunka 

10,45 Radijska kronika 
11,00 Kar ste želeli — to bomo zavrteli! 
11,45 Vedre melodije, vmes objave in 

reklame 

Ponedeljek, 5. septembra: 
19,00 Poročila 
19,05 Športni tednik 
19,30 Prenos iz Ljubl jane 

Torek, 6. septembra: 
19,00 Poročila, pregled »Večera* 
19,05 Fred Reymond: Maska v plavem -

potpuri operetnih melodi j ; izvaja 
berlinski operetni orkester pod 
vodstvom Wernerja Schmidta 

19,30 Prenos iz Ljubl jane 

Sreda, 7. septembra: 
19,0« Poročila 
19,05 Vi vprašujete — mi odgovarjamo! 
19,10 Kar ste želeli — to bomo zavrteli! 
19,30 Prenos iz Ljubl jane 

Četrtek, 8. septembra: 
19,00 Poročila, pregled »Večera« 
19,10 20 minut z orkestrom Malando 
19,30 Prenos iz Ljubl jane 

Petek, 9. septembra: 
19.00 Poročila, pregled »Celjskega 

tednika« 
19,05 Predstavljamo vam nekaj melodij 

za vaše žel je 
Sobota, 10. septembra: 

19,00 Poročila 
19,10 Kar ste želeli — to bomo zavrteli! 


